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Status for brannstasjoner og anbefaling til tiltak 
 

BEHANDLING: 

 
Brannsjefen sin tilråding 
1. Styret for Haugaland brann og redning iks sender anbefaling om tiltak over til eierkommunene for 

videre håndtering. 

 
Saksbehandling i styret 25.08.2021 
Saken er å se på som en påminning til kommunene og det må i oversendelse vises til tidligere vedtatt 
handlingsplan. 

Det presiseres at det ikke er trukket konklusjoner i forbindelse med beredskapsanalyse. Det er likevel 
nødvendig å få gjort vedtak i kommunene for å unngå reaksjoner fra Arbeidstilsynet gjennom å få til en 
oppstart på de ulike prosessene som må til for å få lukket gjeldende pålegg.  

Forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak i styret for Haugaland brann og redning iks 
1. Styret for Haugaland brann og redning iks sender anbefaling om tiltak over til eierkommunene for 

videre håndtering. 
 
 

SAKSOPPLYSNINGER: 

 

Det vises til styresak 21/032 – oppfølging av tilsyn fra Arbeidstilsynet der følgende vedtak ble gjort: 

Saksbehandling i styret 15.06.2021 
Saken ble drøftet i styret der arbeidet videre skjer ved: 

- Daglig leder sender en oppdatert status til Arbeidstilsynet. 

- Styreleder og daglig leder har møte med Arbeidstilsynet for å få en pekepinn på hva som kan 
forventes i deres tilbakemelding på oppfyllelse av pålegg.  

- Styreleder og daglig leder gjennomfører et kontaktmøte med hver av eierkommunene for å 
diskutere handlingsrom og mulighetsvindu.  

Saken bør forankres i det ekstraordinære representantskapsmøtet om mulig, ref. sak 21/029. 

Det presiseres at dette handler om mer enn investeringer i kommunene da dette har direkte påvirkning for 
vår driftskostnad ut fra beregning av leie/drift av hver enkelt brannstasjon. 



 
Vedtak i styret for Haugaland brann og redning iks 
Det ble ikke gjort vedtak i saken. 
 

Strekpunkt 1 og 2 er gjennomført. Det er ikke kommet noen tilbakemelding fra Arbeidstilsynet etter 
oversendelse av oppdatert status. 

Kontaktmøte er ikke gjennomført med unntak av for Suldal kommune grunnet arbeidet med varsel og 
bekymringsmeldinger, ref. orienteringssak 21/039.  

 

 

VURDERINGER: 

 
En utfordring er at det er eierne som må innfri kravene til brannstasjoner etter pålegg fra Arbeidstilsynet. 
Samtidig er det selskapet som eventuelle reaksjoner rettes mot.  

Signalet fra Arbeidstilsynet i møtet 21. juni 2021 der styreleder og daglig leder gjennomførte var at tiltak 
måtte gjennomføres der praksis var utsettelse på inntil to år. Det ble likevel sagt at 2024 kunne aksepteres, 
men da måtte det legges frem en plan for midlertidige tiltak.   

En beredskapsanalyse må derfor si noe om midlertidige løsninger og vi kan bruke noe mer tid på å finne de 
gode løsningene som tilpasses den struktur som selskapet skal ha inn i fremtiden. Arbeidstilsynet peker på 
at korte avstander kan medføre at det er mulig å se fasiliteter i sammenheng. På denne måten kan vi tenke 
oss ulike stasjonstyper og rekkefølge på tiltak. 

Det bør gis rammeløyve i påvente av en beredskapsanalyse.  

Følgende status er det for hver stasjon og dette anbefales: 

A. Utsira: Det er løyvd planleggingsmidler i 2021 og det anbefales å gjennomføre tiltaket i 2022 
 eller 2023. Løsning bør sees i sammenheng med fasiliteter for teknisk drift. 

B. Sveio: Konseptstudie med felles bygg for Brann HBR, Vann/avløp/vei og kirkegårdarbeidere    
 nærmer seg sluttfasen. Forventer vedtak i kommunestyret tidlig høst 2021. Forventer 
 gjennomføring i løpet av 2022.  

C. Førde: Anbefales å vente beredskapsanalyse for å avklare type stasjon. Det foreligger vedtak 
 om investeringsmidler. 

D. Ølen: Ingen vedtak er nødvendig. - 

E. Skjold: Det foreligger ikke vedtak om planleggings- eller investeringsmidler. Dette anbefales at 
 det gis planleggingsmidler for 2022 med en rammeløyving for 2023. 

F. Sandeid:  Anbefales å vente beredskapsanalyse for å avklare type stasjon. Dette anbefales at 
 det gis planleggingsmidler for 2022 med en rammeløyving for 2024. 

G. Etne: Ingen vedtak er nødvendig - 

H. Skånevik: Kommunen ønsker å se om det er mulig å finne en løsning med ombygging av 
 eksisterende stasjon. Kommunen har hatt møter med eier og legger opp til møter med 
 HBR om aktuell løsning tidlig høst 2021 Det anbefales å gi planleggingsmidler for 2022 
 med en rammeløyving for 2024. 

I. Skudenes: Ingen vedtak er nødvendig. - 

J. Åkra: Det foreligger vedtak om ny stasjon på Vea 2026. Det bør settes av planleggingsmidler 
 for midlertidige tiltak fra og med 2022). 

K. Kopervik: Det foreligger vedtak om ny stasjon på Vea 2026. Det bør settes av planleggingsmidler 
 for midlertidige tiltak fra og med 2022). 

L. Bø: Det foreligger investeringsmidler for ny stasjon på Raglamyr 2023.  

M. Vormedal: Det foreligger investeringsmidler for ny stasjon på Raglamyr 2023.  



N. Aksdal: Det anbefales å overføre planleggingsmidler fra 2021 til 2022 og se løsninger for Aksdal 
 inn mot beredskapsanalyse. 

O. Tysværvåg: Det anbefales å overføre planleggingsmidler fra 2021 til 2022 og se løsninger for Aksdal 
 inn mot beredskapsanalyse. 

P. Nedstrand: Det er ikke avvik ut fra krav fra Arbeidstilsynet, men innfrir ikke krav til 
 treningsfasiliteter, ref. særavtale SFS 2404. Inngår derfor ikke i saken. 

Q. Bokn: Det foreligger ikke vedtak om planleggings- eller investeringsmidler. Dette anbefales at 
 det gis planleggingsmidler for 2022 med en rammeløyving for 2023. 

R. Sand: Det foreligger prosjekteringsmidler og stasjonen anbefales å se i sammenheng med 
 Suldalsosen stasjon med tanke på type stasjon. Dette må sees opp mot 
 beredskapsanalysen. Det anbefales å gjennomføre tiltak ved Sand før Suldalsosen ut fra 
 antall hendelser.  

S. Suldalsosen: Se Sand. 

T. Jelsa: Ingen vedtak er nødvendig. - 

 
Saken må legges frem for eiere med tanke på å innarbeide dette i deres budsjett samt økonomi og 
handlingsplaner. 
 
Det vises for øvrig til sak 21/032. 
 

 
 
 
 
 
Haugesund, 18.08.2021 
 
 
 
Dag Botnen 
brannsjef 
 
 
 


